
  
 
 

 

Årsmøte 15.februar 2023 
Slettemoen 

 
 
 
På årsmøtet skal følgende behandles: 
1. Konstituering av møtet 
- Godkjenning av innkallingen 
- Godkjenning av dagsorden 
- Godkjenning av forretningsorden 
- Valg av ordstyrer 
- Valg av sekretær 
- Valg av tellekorps 
- Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 
 2. Årsmelding fra siste kalenderår 
 3. Revidert regnskap fra siste kalenderår 
 4. Innkomne saker med styrets forslag til vedtak 
 5. Styrets forslag til virksomhetsplan og budsjett 
 6. Styrets forslag til kontingentnivå (lav, middels, høy sats) for hovedmedlemskap.  
 7. Valg av styre i henhold til § 8 
 8. Foreningens utvalgsstruktur og valg av medlemmer til utvalg etter behov 
 9. Valg av valgkomite på tre medlemmer 
10. Valg av revisorer 
  
 

 

 

 

 



Styrets beretning for perioden 2022 
 
 
Styret i Rakkestad og Degernes Jeger- og Fiskeforening har i inneværende 
periode bestått av: 
 
Leder:   Svein Kristiansen 
Nestleder:   Tom Thorvaldsen 
Kasserer:   Johan Sikkeland 
Sekretær:    Mette Rogstad 
Hagleutvalget:  Arne Grøndalen 
Rifleutvalget:  Reidar Amundsen 
Fiskeutvalget:  Lars Lund 
Hytteutvalget:  Jan Lie 
 
 
Styrets arbeid: 
Det har i inneværende periode vært avholdt 8 ordinære møter.  
 
Faste saker på hvert styremøte: 

• Gjennomgang og godkjenning av forrige styrereferat 

• Post/Innkomne saker 

• Årshjul/årsoversikt 

• Orientering fra utvalgene 

• Økonomi 

• Hjemmeside/Facebook 
 
 
Enkeltsaker som styret har jobbet med: 

• Årsmøte 

• Jegerprøvekurs 

• Dugnad og vedlikehold 

• Utleie av klubbhus 

• Kurs i bruk av hjemmeside 

• Åpen dag på Slettemoen 

• Introjakt rådyr/hare 

• Søknader pengestøtte 

• Søknad stevner 

• Forsikring 



• Oppfølging nye vedtekter 

• Årsoversikt for foreningen 

• Oppgradering/bytte av nett 

• Nytt låssystem 
 
 
Årsmøtet 2022: 
Årsmøtet ble gjennomført på Slettemoen 16.02.22 med 22 personer til stede. 
Nye vedtekter ble vedtatt. 
 
Jegerprøvekurs: 
Kurset ble gjennomført i mars og april med Kjell-Olav Revhaug som instruktør. 
22 deltakere. 
 
Dugnad og vedlikehold: 
Det har i perioden vært utført dugnadsarbeid. Utvalgene har gjennomført egne 
dugnader i forhold til sine anlegg og aktiviteter. 
Klubbhuset er vasket utvendig og rekkverk malt. 
Hytta ved banen og brakka er malt. 
Det er slått og klippet gress, rydda kvist. 
Vedlikehold av veien. 
 
Utleie av klubbhus:  
Hytta leies ut til store og små arrangementer. Det har vært noe utleie, men ikke 
det helt store. Vi forventer at dette vil ta seg opp fremover. Det er gjort en del 
innvendig rengjøring, utenom det vanlige.  
Jan Lie styrer skuta og gjør en god jobb. 
 
Kurs i bruk av hjemmesiden – NJFF: 
NJFF utviklet nettsiden og bruken av denne.  
Bjørn Kristoffer Kjeldsrud kurset oss i bruk, og målet er at vi skal bruke denne 
siden aktivt for å annonsere aktiviteter og gi ut informasjon. Siden har blitt 
brukt i større grad enn tidligere, men det er fortsatt litt å gå på her. Det er en 
jobb å gjøre for å legge inn fast informasjon om foreningen, info om hva vi 
tilbyr av skyting, kurs, fiske, utleie osv. 
 
Åpen dag på Slettemoen: 
Etter fjorårets vellykkede feiring av NJFFs 150 års jubileum valgte vi å gjenta 
dette med å markere Frivillighetens år. Dette for å vise frem hva foreningen 
tilbyr av aktivitet. Alle utvalg og flere av medlemmene bidro til å lage en 



innholdsrik dag for hele familien. Det var aktiviteter som hagleskyting, 
rifleskyting kaliber 22, pil og bueskyting, natursti, tørrfisking, hesteskokasting, 
demo av fluekasting, røyking av fisk/kjøtt og info om aktiviteter/tilbud.  
Det ble søkt og bevilget midler til arrangementet, noe som gjorde at vi kunne 
tilby alt gratis. 
Brødrene Ringstad sponset oss med grillmat som ble tilbudt alle besøkende. 
Foreningen ble sponset med premier fra butikker i Rakkestad og Marker 
Sparebank. Det ble en vellykket dag med ca. 150 besøkende. Mange gode 
tilbakemeldinger på arrangementet.  
 
Introjakt rådyr/hare: 
Tom Roar Andersen tok initiativ til å lage et tilbud om introjakt på rådyr i regi av 
RDJFF. Kommunen godkjente jakt i terrenget Skjetle skog hvor det ble gitt 
fellingstillatelse på 1 dyr. I tillegg stilte Tom Roar eget leid terreng til 
disposisjon med fellingstillatelse på 2 dyr. 
27.november stilte 11 spente deltakere opp for å få en innføring i rådyrjakt. 
Like mange stilte opp for å lære bort og være med deltakerne på post. Det ble 
en vellykket dag i skogen selv om ikke fangsten ble stor.  
Rolf Erling Talberg disket opp med en skikkelig god jegerlunsj. 
Tusen takk til Tom Roar Andersen som tok initiativ og gjennomførte dette 
tilbudet. 
 
Søknad pengestøtte: 
Det har i 2022 blitt søkt midler fra Marker Sparebank, Forum For Natur og 
Friluftsliv og NJFF.  
Tildelte midler: 
Marker Sparebank bevilget 5000,- som har gått til innkjøp av en rifle som skal 
benyttes i opplæringsskyting/jegerprøvekurs. 
Forum For Natur og Friluftsliv (Frivillighetens år) bevilget 10 000,- Dette ble 
brukt til åpen dag. Innkjøp av utstyr til aktiviteter, mat/drikke, premier. 
NJFF bevilget kr 3000,- til åpen dag.  
 
Søknad stevner: 
I september ble det søkt om stevner for sesongen 2023. Dette ligger nå i 
terminlistene til NJFF. 
 
Forsikring: 
Forsikringer er gjennomgått og forhandlet frem bedre tilbud i Gjensidige. 
 
 



Oppfølging av nye vedtekter:  
På Landsmøte 14.november 2021 ble det vedtatt en ny vedtektnorm for 
lokalforeninger i Norges Jeger- og Fiskerforbund.  
Styret utarbeidet et forslag med de muligheter som var gitt. Dette ble vedtatt 
på årsmøte 2022. Vedtektene ble videre sendt inn til NJFF sentralt og ble 
godkjent i april 2022. 
 
Årsoversikt:  
Styret har gjennom 2022 jobbet med å lage en årsoversikt for foreningen. Et 
levende dokument som samler alle oppgaver og aktiviteter for de ulike utvalg 
og styret. Dette er et dokument som er fast på agendaen i styremøter.  
 
Forbedring av internett på Slettemoen: 
Det er gjort bytte av nettleverandør fra Telia til Telenor. I forbindelse med bruk 
av Leirdue.net på haglebanen er det lagt opp ledninger osv. for at dette kan 
fungere. 
 
Nytt låssystem: 
Styret har engasjert Vatvedt Elektro for å utarbeide et tryggere låssystem. 
 
Medlemssituasjonen: 
Pr. 31.12.22 hadde foreningen 339 medlemmer. 2 æresmedlemmer. 
 
Vi vil takke alle medlemmer for ett positivt samarbeid og god dugnadshjelp i 
året som har gått. 
Uten dere er det ikke mulig å gjennomføre aktivitet. 
 
Styret takker for tilliten i årsmøteperioden. 
 
Vennlig hilsen hovedstyret i Rakkestad og Degernes Jeger- og Fiskeforening 
 

 

 

 

 

 



 

RIFLEUTVALGET BERETNING FOR 2022 

 

Rifleutvalget har i 2022 bestått av: 

• Leder: Reidar Amundsen  

• Sekretær: Trine Ulmi  

• Utvalgsmedlem: Sven Tore Gjerberg  

• Utvalgsmedlem: Patric Amundsen  

 
Møter: 
Det er avholdt 6 møter i rifleutvalget. 
 
Trening riflebanen: 
Jaktfelt trening startet lørdag 08.01. og varte ut februar.  
Lav deltakelse til tross for god annonsering på hjemmeside NJFF og Facebook.   
Totalt har vi vært 58 stk. 
 
Jaktfeltstevner: 
Stevne 1 - 30.01.22     
Litt spesielt pga. pandemien. Vi var kun ute og hadde ikke kiosk. Kun 5 skyttere 
pr lag vi sendte ut, men dette fungerte veldig bra.  
118 skyttere deltok. 
 
De to med høyeste poengsum var: Willy Henriksen fra Trøgstad og vår Leif 
Ramstad med 146 poeng i klasse E2 – Willy hadde et poeng mer i skillemål. 
Så kom vår Bjørn Bråthen og Ingar Woll fra Oslo med 144 poeng. Bjørn med 1 
poeng mer i skillemål. Ingen oppnådde 150 poeng i dette stevnet. 
 
Fra RDJFF var det 14 skyttere som deltok og vi nevner: 
Bjørn Bråten – 1. plass i klasse JA med 144 poeng 
Ellen Næristorp – 1. plass i klasse F med 133 poeng 
Knut Torp – 1.plass i klasse B med 135 poeng 
Leif Ramstad – 2. plass i klasse E2 med 146 poeng 
Gisle Sigdestad – 3. plass i JC med 132 poeng 
 
Stevne 2 - 20.02.22  
Stevnet kunne gjennomføres under mer normale forhold igjen. 



Vi hadde åpen kiosk og kunne gjennomføre med 6 skyttere i laget.  
Det deltok totalt 86 skyttere. 
 
2 skyttere oppnådde 150 poeng: Willy Henriksen og Lars Bronken begge fra 
Trøgstad i klasse E2 - Willy med 3 poeng mer i skillemål. 
Deretter kom disse 3 med 146 poeng:   
Bjørn Bråthen i klasse JA  
Svein Kristiansen i klasse E1  
Patric Amundsen i klasse JC 
 
Fra RDJFF deltok 12 skyttere og vi nevner: 
Bjørn Bråthen 1. plass i JA med 146 poeng 
Svein Kristiansen 1. plass i klasse E1 med 146 poeng 
Patric Amundsen 1 plass i JC med 146 poeng 
Knut Olav Torp 1. plass i klasse B med 144 poeng 
Trine Ulmi 2. plass i klasse F med 119 poeng 
Leif Ramstad 3. plass i klasse E2 med 144 poeng 
Knut Magne Bjørnstad 3. plass i JA med 142 poeng 
   
Klubbmesterskap 26.02.22    
14 skyttere deltok. Etter omskytingen ble resultatet slik:  
(Premieutdeling ved årsmøtet) 
 
1 Knut Magne  196 poeng 
2 Gisle Sigdestad  184 poeng 
3 Svein Kristiansen 181 poeng 
 
Riflebane trening på tirsdager: 03.05. – 28.06    
Totalt 143 stk. har møtt 
92 medl./ 51 gjester 
 
Åpen dag 06.08. 
Var populært – 3 våpen ble brukt.  
Litt færre mennesker denne gang, men godt mottatt.  
 
Riflebane trening på tirsdager og torsdager fra august – ut september.  
Totalt 428 stk. 
197 medlemmer/ 231 gjester 
Mange gjester – tilbakemeldinger for hvorfor de kommer til oss: 
Veldig hyggelig hos oss og flinke folk på standplass. 



 
Skyteprøve som er tatt: 
2022  307 stk.  
2021  306 stk. 
2020      20 stk. 
2019  235 stk. 
 
Salg av ammunisjon: 
161 esker med treningsskudd  
26 esker med jaktammunisjon  
 
Dugnadsarbeid gjennom sesongen: 
 
Oppgradering/vedlikehold Jaktfeltløype: 
Påfyll av halmballer på flere hold. 
Ryddet kvist, trær og gress i løypa og på standplassene. 
Samlet vindfall som er kløyvd til ved. 
Vedlikehold av skivestativer. 
Fjernet stifter i stativer. 
 
Ryddet i «bua» og laget hylle til skiver. 
Ryddet og sortert ut oppbrukte skiver. 
 
Slått og ryddet rundt 100 meter. 
 
Innkjøp og oppgradering: 
Kjøpt inn ny monitor til løpeelgen. 
Kjøpt inn en monitor til, da vi hadde trøbbel med elektronikken i førsten av 
august.  
Megalink har vært hos oss to ganger i år.  De har oppgradert programmet og 
gått over anlegget.  
Kjøpt inn ny pc til bruk i påmeldingen. 
 
Reparasjon av løpe elg i mai – byttet 2 nye lager – wierskiver – ny aksel og et 
kabelbrudd er reparert. 
 
Innskytingsbenken ble byttet ut slik at man også kan skyte links. Det ble gjort 
før høstskytingen. 
 
Hylle til monitorer på standplass har blitt laget. 



 
Annet: 

Rifleutvalget har annonsert treninger, stevner og resultater på hjemmeside 
NJFF, samt RDJFFs Facebook side.  
 
Tusen takk til alle som stiller opp på dugnad, som banevakter og funksjonærer 
på stevner. 
 
Vennlig hilsen Rifleutvalget 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 



Hagleutvalget beretning for 2022 
 

 
Hagleutvalget har i 2022 bestått av:  
• Leder: Arne Grøndalen  
• Sekretær: Thorbjørn Grøndalen  
• Styremedlem: Tom Roar Andersen  
• Styremedlem: Ørnulf Hagen 
 
Trening på haglebanen:  
I år har det vært god deltagelse, engasjement og tilskudd av nye medlemmer.  
 
Etter Corona pandemi og sviktende deltagelse i foregående år er det godt å se 
at interessen og engasjementet på banen er tiltagende og fungerer godt!  
 
Skyting for nybegynnere:  
Utført i april 
 
Dugnader:  
Innmeldings «skranken» er flyttet sammen med rifle, og ser ut til å fungere bra.  
Det er også gjort dugnadsarbeid for å få leirdue.net opp å gå på banen. 
 
Arrangerte stevner: 
  
22.03 – Klubbmesterskap Flomlys 

1. Morten Grefslie 

2. Olav Trinborg 

3. Kjetil Roulund 

 

10.04 – 50 Skudds Variabel. 

1. Jørgen Nybøle 

2. Jon Fredrik Vesteng 

3. Viggo Bjerkansmo  

 

 



10.04 - 50 skudds jegertrap. 

1. Bjørn Håvard Volebekk 
2. Ted Fiskerud 
3. Jørgen Nybøle 

 

28.06 - Klubbmesterskap Variabel. 

1. Andres Westerhof 

2. Per Åge Lindstad 

3. Tom Thorvaldsen 

 

06.09 – Klubbmesterskap jegertrap. 

1. Knut Magne Bjørnstad 

2. Olav Trinborg 

3. Tom Roar Andersen 

 

08.09 – Klubbmesterskap sporting. 

!. Jan Vegar Studsrud 

2. Vegard Trinborg 

3. Tore Skjønhaug 

 

17.09 – NT LK kval 100 skudd 

1. Tore Eriksen 

2. Pål Høines 

3. Jørgen Nybøle 

 

Det er også arrangert beste serie og klubbmester i alle serier/KM 

«KM Mester’n 2022» og «Seriemesteren 2022» 

Her er vinnerne i de forskjellige klassene:  



 

 

Klubbmester´n 2022 

Junior:  Jan Olav Andersen 

Dame:  Siri Hemstad 

Senior:  Tom Roar Andersen 

Veteran:  Per Åge Lindstad 

 

Seriemester´n 2022 

Junior:  Olav Trinborg 

Dame:  Siri Hemstad 

Senior:  Tom Roar Andersen 

Veteran:  Ørnulf Hagen 

 

Vi ønsker og takke alle for økt engasjement, dugnader og bistand under 
stevner. Vi ser frem mot et nytt år med godt samarbeid og nye muligheter! 

 

Vennlig hilsen Hagleutvalget 

 
 
 
 
 
 
 
  

 

 

 



Fiskeutvalget Beretning for 2022. 

 

 

Fiskeutvalget har i 2022 bestått av: 

• Leder: Lars Lund  

• Sekretær: Knut Østby 

• Styremedlem: Tore Johansen 

• Styremedlem: Ferid Sisic 

 

En stor del av aktiviteten i fiskeutvalget i 2022 har handlet om 
kultiveringsarbeid. 

Ole Håkon Heier regionsekretær i NJFF Østfold har utarbeidet en driftsplan for 
de vannene Rakkestad og Degernes JFF disponerer. 

Hovedtrekkene i planen er å tilrettelegge for selvrekruttering der hvor det er 
mulig å gjennomføre utsetting av fisk på en bærekraftig måte. 

Tilretteleggingen for selvrekruttering går i hovedsak ut på å legge ut gytegrus i 
bekker med tilstrekkelig vannføring - da egnede gytemuligheter er en 
minimumsfaktor.  

Riktig type gytegrus er ikke vanlig på våre kanter. Sammen med gytegrusen 
legges også kalkgrus, dette for at mulig kortvarige pH-fall ikke skal drepe 
yngelen. 

Fiskegruppa har startet arbeidet i bekkene. I 2022 er det gjennomført tiltak i 
Høytomttjernbekken og i bekken mellom Hosoa og Haugstenvannet. Det er lagt 
ut kalkgrus i Frønebekken. I 2023 vil det bli gjennomført tiltak i bekken som 
renner inn i Haugstenvannet nordfra og innløpsbekken til Lomtjern.   

Tiltakene i bekkene foregår for en stor del med bistand fra ekstern hjelp - med 
traktorer og gravemaskiner. Innleid arbeidskraft og innkjøp av gytegrus og 
kalkgrus er i sin helhet finansiert med midler fra Statsforvalteren. Midlene er 
formidlet via NJFF Østfold.  

Det ble i 2022 tatt to sett med vannprøver.  Vi har ennå ikke fått svar på disse, 
dette skyldes mannskap skifte hos Statsforvalteren. 

Vi takker Ole Håkon for driftsplanen - dette er et nyttig verktøy. 



Det er satt ut ca. 500 fisk i vannene på innsiden av Korperudmoen.  I dette 
arbeidet deltok tre fiskeinteresserte ungdommer som ønsket å være med for å 
lære.  

Sammen med Degernes grunneierlag eier foreningen en komplett henger med 
fastmonterte gassflasker og tank til flytting av fisk. Hengeren er sponset av 
Marker sparebank. 

I år er det ikke gjennomført el-fiske i Frønebekken.  

Fylkesmesterskapet i pilking ble flyttet grunnet dårlig is. Båstad JFF fisk overtok 
arrangementet og vil gjøre dette også i fremtidige år. 

Fiskeutvalget bistod Rakkestad Speidergruppe under pilkedag på Bergtjern 
13.mars. Fiskeutvalget stilte utstyr og maggot til disposisjon, gav opplæring i 
pilking og ferdsel på isen. En hyggelig dag med pilking, bålgrilling, fornøyde 
barn og voksne. 

NJFF båten som ligger i Frønesjøen er en stor suksess. Denne kan bookes av 
medlemmer i NJFF, gjennom «Mine båter», i perioden 01.05-20.09. I perioden 
har båten vært leid ut 50 dager. 

Fiskeutvalget sørger for at båten ivaretas og er tilgjengelig i perioden. 

RDJFF har gjennom flere år hatt en båt liggende i Haugstenvannet. Denne var 
ikke lenger brukbar og ble i juni byttet ut med en selvlensende båt. Båten er 
ulåst og til bruk for medlemmer av RDJFF. Det er laget instrukser for bruk av 
båten, disse ligger i båten. Den nye båten ble kjøpt inn for midler som er 
bevilget av Vannområdet Glomma Sør i 2021. 

Fiskegruppa deltok på den åpne dagen i regi av Frivillighetens år. Vi stilte med 
egen fiskestand med ulike aktiviteter som «tørrfisking», demonstrasjon av 
fluefiske, utstilling av forskjellig utstyr, info og røyking av fisk. En fin dag med 
mange fornøyde barn og voksne.  

Det ble også i år arrangert «foto fiskekonkurranse» i samarbeid med Rakkestad 
Avis. Muligheten for fiske i Rakkestad ble godt markedsført gjennom denne 
konkurransen. 

Det er solgt fiskekort for ca. 25 000 kr i 2022.   

Fiskeutvalget ønsker å takke alle som har bidratt til dugnadsarbeid og aktivitet i 
2022.  

Vennlig hilsen Fiskeutvalget i RDJFF. 

 



Regnskap 

Se eget dokument 

 

 

Innkomne Saker 
 

Hovedstyret RDJFF          
          12.1.2023  
 
 
Sak til årsmøte i Rakkestad & Degernes JFF den 15. februar 2023  
 
Kjøp av skogsareal fra Rakkestad Kommunes kommuneskoger  
 
Rakkestad & Degernes Jeger og Fiskeforening heretter kalt RDJFF har tidligere 
gjort forsøk på å kjøpe skogsareal som foreningen i dag leier/disponerer fra 
Rakkestad Kommune. Den gangen ble kjøp ikke gjennomført. Det har vært lest i 
lokalavis og sosiale medier at kommunen har vurdert salg av deler av kommu-
neskogen for å finansiere sine prosjekter i fremtiden. Nå er det usikkert hvor 
mye av dette som faktisk er reelt og jeg tror det sitter langt inne for de fleste 
kommunerepresentanter å selge kommuneskogen.  
 
Allikevel vil jeg legge fram ett forslag om det ikke er på tide at RDJFF tar opp 
igjen arbeidet med å kjøpe den tomta/skogsområdet som foreningen i dag 
leier/disponerer av Rakkestad Kommune. Jeg mener at foreningen bør sikre seg 
eierskap i det området, som RDJFF disponerer i dag med tanke på videre fore-
nings arbeid. Hvis Rakkestad Kommune skulle velge å selge deler av kommune-
skogene så kan man risikere at interessenter som ikke bor i kommunen får 
kjøpt opp store skogsområder. Rakkestad Kommune har behov for å skaffe inn-
tekter til sine prosjekter, så det kan være en mulighet for at de er interessert å 
selge tomt til RDJFF.  
 

Med vennlig hilsen  

John Olav Westlie  

Medlem RDJFF 



Styrets forslag til vedtak 
 
Kjøp av Slettemoen 
  
Et salg av Rakkestads skoger vil ha stor betydning for Rakkestad og Degernes 
Jeger og Fiskerforening og våre medlemmer.  
Medlemmer mister tilgang til jakt og vårt leieforhold blir usikkert.  
Saken med salg av skog kom opp som en del av finansierings planen av nytt sy-
kehjem. Vi erfarer imidlertid at det er stor motstand av salg av Rakkestads sko-
ger i Kommunestyre. Det er derfor liten sannsynlighet for at dette skal skje i 
nærmete fremtid. Det er ikke lenge siden vi søkte om å kjøpe Slettemoen, den 
gangen ble det avslått og etter dagens Kommunestyre vil det etter all sannsyn-
lighet bli et nytt avslag og oppfattes som støy. Vi har i dag et godt leieforhold til 
Rakkestad kommune.  
RDJFF holder seg orientert om saken og skjer det endringer vil vi legge inn en 
søknad om kjøp av Slettemoen.  
Styret ser seg i dag ikke tjent med å søke om kjøp av Slettemoen.  
 

Styret 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Virksomhetsplan 

Se årsoversikt, eget vedlegg. 

 

 

 

Budsjett 

Se eget vedlegg 

 

 

 

Kontingent 

Styret foreslår at denne holdes uendret, middels nivå. 

 

 

 

Valg 

 

 
 

 

 

 


